

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/423 中五級「敢創我夢」計劃聯校嘉許禮及分享會

敬啟者:

生涯規劃組與香港基督教女青年會聯合舉辦的中五級「敢創我夢」計劃已到尾聲。學生 須出席以下聯校嘉許禮及分享會,活動詳情如下:

日 期:	7月4日(星期五)
出發時間:	按照原定上課時間回校,約上午9時在學校出發
集合地點:	本校雨天操場
活動時間:	上午 10 時 30 分至中午 12 時正
交通安排:	機構會安排旅遊巴士到校接送學生到達會場
活動地點:	香港基督教女青年會社會服務大樓(何文田文福道5號)
服飾要求:	整齊校服
解散安排:	中午 12 時正
	學生須於下午1時30分到達香港都會大學出席暑期體驗課程

如有查詢,請致電 2461 1555 與社工秦嘉琪姑娘或生涯規劃組張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月十七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/ 423 Joint School Award Ceremony and Sharing Session for the Form 5 "Dare to Create My Dream" Program

Dear Parents,

The Career Planning Team, in collaboration with the Hong Kong Christian Young Women's Association, has reached the conclusion of the Form 5 "Dare to Create My Dream" program. Students are required to attend the following joint school award ceremony and sharing session. Details of the event are as follows:

• Date: July 4 (Friday)

• **Departure Time:** Return to school according to the original class schedule, departing from the school at around 9 AM.

- Assembly Location: School covered playground (in case of rain)
- Event Time: 10:30 AM to 12:00 PM
- **Transportation Arrangement:** The organization will arrange a coach to pick up students from school to the venue.

• Event Location: Hong Kong Christian Young Women's Association Social Service Building, 5 Man Fuk Road, Ho Man Tin

- **Dress Code**: Neat school uniform
- **Dismissal Arrangement:** 12:00 PM

Students must arrive at Hong Kong Metropolitan University by 1:30 PM for the summer experiential course.

For any inquiries, please contact Ms. Chun Ka Ki or Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal